
Organisering i batteribransjen 

Fabrikker for produksjon av battericeller er i oppstartfasen flere steder i Norge. Batteriverdikjeden er 
under stor utvikling. Dette er en industri som har potensiale til å bli stor og betydningsfull, både 
innen bemanning, produksjon, verdiskapning og som en del av det grønne skiftet. 

Det pågår en kamp om hvor disse skal organiseres internt i LO og det utøves påvirkning fra 
arbeidsgiverorganisasjonene. 

Der vi kjenner produksjonsmetodene er dette industriell produksjon hvor arbeidets art i svært stor 
grad sammenfaller med dagens elektrokjemiske industri. Andre steder vet vi ikke hvordan 
produksjonen vil foregå. Før det avgjøres hvor disse hører til organisatorisk må dette avklares på en 
ordentlig og grundig måte. Vi har nå medlemmer i Industri Energi som har laget klubb og 
tillitsvalgtsapparat, men har ventet i over et år på avklaring på valg av overenskomst.  

Elektrokjemisk Samarbeidskomite og Samarbeidskomiteen for Aluminium krever at det gjøres en 
grundig kartlegging av hele batteriverdikjeden. Komiteene synes det er uakseptabelt at 
elektrokjemisk arbeid flyttes ut av elektrokjemisk overenskomst. Dette vil bryte med tradisjoner som 
går helt tilbake til 1923 og vår overenskomsts opprinnelse.  

 

Sendes LO-sekretariatet. 

Publiseres på forbundet sine sider.  

 

 

 


